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To: RED) )IEEEDN@minvws.nl]

From: (10)(2e)

Sent: Mon 7/13/2020 5:45:01 PM

Subject: RE: Deelname vaccin groepje

) SEI inv;EE
HUIEDN@minvws.nl>; (@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Deelname vaccin groepje

Ha

jd (oc en helder ook hoe jullie het beleven. Ik heb met [lEflgesproken over hoe het gaat en mijn ongenoegen laten

blijken over hoe GMT niet betrokken wordt terwijl hij deals sluit met farmaceuten waar wij bij wijze van spreken de volgende
week weer mee om te tafel zitten en wij van niets weten. Ook onze internationale positie en beeldvorming wordt aangetast (hoe
geloofwaardig is 0g als we ondertussen met andere landen dit soort deals sluiten). Blijkbaar is er nog niet veel

venstaande heb ik niet direct voorkeur voor optie 1 alhoewel ik jullie positie heel goed begrijp. Ik ga nog eens eea

voorleggen waarbij ik ook zal aangeven dat zolang zij ervoor kiezen om het in kleine kring uit te voeren, wij onze conclusies

zullen trekken.

Groet

van:INCE MOEN ninvws.ni>Verzonden: maandag 13 juli 2020 12:15

Aan: [LED ) JEEESH@ minvws.nl>
cc: JNU) ) SEEN minvws.ot>; IECTEOND

Echter, we zien dat het vaccin onderwerp zich

Voor de onderwerpen waar wij in dit team op aanhaakten (en tussen de haakjes hoe wij het ervaren cq wat er gebeurt):
1. Productie (wordt nu met farmaceuten in de deal zelf besproken). En gaat met

2. Rode oper (maar met de farmaceuten waar deals mee gesloten zijn of gaan worden hebben wij geen verbintenis, weten

We niet wat er speelt)
a. Dus leuk dat wij lS

niet wat er met|

eerste contact naarERE is voor rode loper, maar ondertussen weten wij
FLY besproken wordt...

Maakt dat onze toegevoegde waarde in de project groep wat beperkt is... Of, zoals we het soms ervaren: er is een project groep
zodat de projectleider kan zeggen dat er een projectgroep is... maar ondertussen is het meer een PG kernteam, samen met

minister en speciaal gezant geworden.

We hebben wel aangegeven dat bijv. rode loper strategie meer aandacht kan hebben, dat er besluitvorming over vrijmaken van

budget nodig is, maar dit komt niet van de grond. De projectleider is druk met deals, en bij ons slokken gmt dossiers wel

voldoende tijd en aandacht op, dat we er ook niet aan sleuren.

Maar dit is niet helemaal een wenselijke ontwikkeling..

We zijn daarom ook op op een punt dat we kunnen kiezen:

1. Vaccins is aan PG, en laat dit ook aan de (kern)groep van PG. En dan stappen wij (of enkele van ons) eruit. Met 1

persoon is de GMT aanwezigheid ook geborgd.
2. Of we gaan met volle energie erin, gaan het gesprek met de projectleider aan dat rode loper, nadenken over productie,

rode loper e.d., heeft alleen zin, als we ook meer inzicht in afspraken met de farmaceuten. Pas dan komen vraagstukken
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over productie, rode loper e.d. echt tot zijn recht..

Onze voorkeur gaat naar optie 1, en dat als er rode loper zaken spelen (contact met igj, bedrijven contact ook via ezk, productie
oid) dit via normale werkwijzes wordt opgepakt...

Heb jij een voorkeur.

Let wel: Met 1 collega uit GMT is onze aanwezigheid ook geborgd. maar we moeten dan wel even kijken naar taak en

werkverdeling die hieruit voortvioeien. Of die bij de ene collega terecht komen, of dat die persoon ze doorgeleid binnen GMT

oid..


